# SADDLEBACK NOTES

#### **HOW THE RESURRECTION GIVES US HOPE!**

Rick Warren 3-4 April 2021

#### WHY WE HAVE MORE HOPE THAN ANYONE ELSE

**WE'VE BEEN** 

Saddleback.hk

**FORGIVEN** 

	FORGIVENESS OF SINS because of God's rich grad		esians 1:7
	"All of us have strayed away like sheep. We've left own. Yet THE LORD LAID ON HIM the guilt and sins and trial they led him away to his death. But who an that he was dying for their sins and suffering their puno wrong, and had never deceived anyone. But he withen he was put in a rich man's grave. But it was GO suffer Yet when his life IS made an offering for multitude of children."	of us all From the people in the people	om prison le realized had done a criminal; he should LL have a
	"Jesus was handed over to die because of <u>OUR SINS</u> the dead to <u>MAKE US RIGHT</u> with God."		aised from mans 4:25
2.	WE'RE NO LONGER AFRAID TO  Jesus promised, "I AM the resurrection and the life. Veven though they die like everyone else, will live again		
	"For forty days after his death Jesus appeared to peoways that proved beyond doubt that he was alive. The with them about the Kingdom of God."	ople <u>many time</u> y <u>saw</u> him, and	es in many d he <u>talked</u> - Acts 1:3
	"Christ died for our sins, just as the Scriptures said. he was raised from the dead on the third day. He was by the twelve apostles. After that, he was seen by making followers at one time, most of whom are still alive by now. Then he was seen by James and later by all all, I saw him too"	s seen by Pete ore than five h , though some	r and then nundred of have died es. Last of
3.	WE NOW HAVE  Jesus said, "When the Holy Spirit comes upon you, you will tell people everywhere about me – in Jerusale Samaria, and to the ends of the earth."	_INSIDE US ou will receive   m, throughout	power and Judea, in - Acts 1:8

facebook.com/saddlebackhongkong

contact@saddleback.hk

# **SADDLEBACK NOTES**

"I pray that you will begin to understand how <u>incredibly great</u> <u>his power is to help those who believe him.</u> It is that <u>same mighty power</u> that raised Christ from the dead."

- Ephesians 1:19–20

4.	GOD WILL NEVER LOVING US God: "I have loved you with an everlasting love." - Jeremiah 31:3
	"For God <u>SO LOVED</u> the world that he gave his one and only Son, that whoever believes in him shall not perish but have eternal life. For God <u>did not</u> send his Son into the world to condemn the world, but TO SAVE the world through him."  - John 3:16–17
	"This is how we know who the children of God are: Anyone who does not obey God's command and doesn't love others is not a child of God. This is the message we've heard from the beginning: WE MUST LOVE EACH OTHER!"  - 1 John 3:10–11
5.	WE KNOW THE WE WERE CREATED FOR "The Lord will fulfill his purpose for me because his love endures forever! - Psalm 138:8
	"I know the plans I have for you," say the Lord, "plans to prosper you and not to harm you, plans to give you HOPE and a FUTURE." - Jeremiah 29:11
	Jesus: "My purpose is to give <u>life in all its FULLNESS</u> ." - John 10:10 (NLT)
	"We know that in all things <u>God works for the GOOD</u> of those who love him, and have been called according to his PURPOSE." - Romans 8:28
	"For me, living is for Christ, and dying is <u>even better.</u> " - Philippians 1:21
6.	WE HAVE AN ETERNAL WAITING FOR US  "We have been born into a new life which has an inheritance that can't be destroyed or corrupted and can't fade away. That inheritance is kept in heaven for you!"  - 1 Peter 1:4
	"No eye has ever seen, no ear has ever heard, and no mind has ever imagined, the wonderful things that God has prepared for those who love him!" - 1 Corinthians 2:9
	"I pray that the <u>eyes of your heart</u> may be OPENED so that you may <u>see and</u> <u>understand the HOPE</u> to which God has called you!" - Ephesians 1:18
	"For if you confess with your mouth that Jesus is Lord and believe in your heart that God raised him from the dead, you <u>WILL</u> be saved!" - Romans 10:9
	1 completely 2 die 3 God's spirit 4 stop 5 purposes 6 home

Saddleback.hk | facebook.com/saddlebackhongkong | contact@saddleback.hk

## SADDLEBACK NOTES

### 耶穌復活如何帶給我們盼望

華理克牧師 3-4 April 2021

#### 為何我們比任何人都更有盼望

#### 1. 我們被 寬恕了

"由於基督的死,我們得到自由,我們的罪蒙赦免。這是出於上帝豐富的恩典。" - 以弗所書 1:7 (現中修訂版)

"我們都像一群迷失的羊,人人都離棄了上帝的計劃,各走自己的路。但上主使他承當我們一切的過犯。···他被拘禁,受審判,被處死。沒有人關心他,他為了我子民的罪惡離開人世,為了我子民的過犯被置於死地。雖然他從來沒有凶暴的行為,也沒有撒過謊,他卻跟邪惡人葬在一起;他和財主共墓穴。上主說:他挨打受苦是我的旨意;···然而,當他的死成為贖罪的祭,他會看到自己的後代。"

以賽亞書 53:6-10 (NLT 意譯/現中修訂版)

"耶穌被交出去受死,是因為我們的罪;他從死裏復活,是為了使我們跟上帝恢復正常的關係。" - 羅馬書 4:25 (新普及譯本/NLT 意譯)

#### 2. 我們不再懼怕

Saddleback.hk |

耶穌應許:"我是復活,也是生命。相信我的人,即使死了也要活過來。" - 約翰福音 11:25 (新普及譯本)

"他在受難後的四十天裏,曾多次向使徒顯現,用許多方法向他們證明自己確實活着,他們都看見他,他也向他們講述上帝國的事。"

- 使徒行傳 1:3 (新普及譯本/意譯)

"基督為我們的罪死了;也正如聖經所說,他被埋葬了,並在第三天從死人中復活了。彼得看見他,然後十二使徒看見他,後來有五百多個跟從他的人也同時看見他,雖然這些人中有的已經死去,但大部分仍然活着。隨後雅各看見他,然後所有使徒都看見他了。最後,我也看見他了..."

- 哥林多前書 15:3-8 (新普及譯本)

### 3. 我們現在有 在我們裏面

耶穌說: "但當聖靈臨到你們身上,你們就會得着能力,在耶路撒冷、猶太全地和撒馬利亞,直到天涯海角,作我的見證人,到處傳講關於我的事。"

- 使徒行傳 1:8 (新普及譯本)

## SADDLEBACK NOTES

"我還祈求上帝讓你們認識他那不可思議的大能,這大能是為了我們這些相信他的人而彰顯的。正是這莫大的能力,使基督從死人中復活。"

- 以弗所書 1:19-20 (新普及譯本)

#### 4. 上帝永遠不會 愛我們

上帝: "我以永遠的愛愛你。"

- 耶利米書 31:3 (和合本)

"上帝深愛世人,甚至賜下自己獨一的兒子,讓所有相信他的人不致滅亡,反 得永生。上帝差遣他的兒子來到世上,不是要定世人的罪,而是要藉着他拯救 世人。" - 約翰福音 3:16-17 (新普及譯本)

"由此我們就可以知道,誰是上帝的兒女。凡是不遵行上帝的命令,不愛別人的,就不是上帝的兒女。我們必須彼此相愛!"

- 約翰一書 3:10-11 (新普及譯本/意譯)

#### 5. 我們知道自己受造的

"上主必成就他對我一生的目的;因他的慈愛永遠長存。"

- 詩篇 138:8 (新普及譯本/意譯)

"上主說:「因為我知道我為你們所定的計劃,那是要賜福而不是降災的計劃,為要帶給你們前途和盼望。」" - 耶利米書 29:11 (新普及譯本)

耶穌: "我來的目的是要使他們得生命,而且是豐豐富富的生命。"

- 約翰福音 10:10 (現中修訂版)

"我們知道上帝使萬事一同效力,讓那些愛上帝,又按他旨意蒙召的人得益處。" - 羅馬書 8:28 (新普及譯本)

"對我而言,活着是為了基督,死了則更好。" - 腓立比書 1:21 (新普及譯本)

#### 6. 我們有一個永恆的 在等着我們

"並擁有一份無價的產業。這份產業是為你們存留在天上的,純潔而毫無玷污,絕不更改,也絕不朽壞。" - 彼得前書 1:4 (新普及譯本)

"神為愛他的人所預備的,是眼睛未曾看見,耳朵未曾聽見,人心也未曾想到的。" - 哥林多前書 2:9(和合本)

"我又祈求他讓你們心中充滿光明,使你們能認識那確實的盼望。他已經把這個盼望賜給了他所召喚的人。" - 以弗所書 1:18 (新普及譯本)

"你如果口裏承認耶穌是主,心裏相信神使他從死人中復活,就將得救。" - 羅馬書 10:9 (中文標準譯本)

1. 完全 2. 死亡 3. 上帝的靈 4. 停止 5. 目的 6. 家

facebook.com/saddlebackhongkong | contact@saddleback.hk

Saddleback.hk | facebook.com/saddlebackhongkong |

contact@saddleback.hk